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IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

11 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

(vyko nuotoliniu būdu)  

 

2020 m. balandžio 23 d. Nr. T-2 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2020 m. balandžio 23 d., 10.00 – 13.45 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Jovita Šumskienė, Protokolo skyriaus vedėja. 

Posėdyje nuotoliniu būdu dalyvavo 25 Savivaldybės tarybos nariai. 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 11 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2. Žemaitijos nacionalinio parko direkcijos 2019 m. veiklos ataskaitos ir numatomų 

artimiausiu metu veiklų pristatymas. 

Pranešėjas Ramūnas Lydis, Žemaitijos nacionalinio parko direktorius. 

3. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-74 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimo. 

Pranešėja Asta Beierle Eigirdienė, Savivaldybės tarybos veiklos reglamento keitimo 

komisijos pirmininkė. 

4. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos ir Savivaldybės mero 2019 metų veiklos 

ataskaitos patvirtinimo. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

5. Dėl Plungės rajono savivaldybės administracijos direktoriaus ir Savivaldybės 

administracijos 2019 metų veiklos ataskaitos patvirtinimo. 

Pranešėjas Mindaugas Kaunas, Savivaldybės administracijos direktorius. 

6. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybos 2019 metų 

veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Danutė Jarašiūnienė, savivaldybės kontrolierė. 

7. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2016 m. gruodžio 22 d. sprendimo Nr. T1-316 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2016-2020 metų 

bendrojo plano patvirtinimo“ pakeitimo. 

8. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl 

sutikimo reorganizuoti biudžetines įstaigas“ pakeitimo. 

9. Dėl biudžetinių įstaigų reorganizavimo sąlygų aprašų patvirtinimo. 

10. Dėl Plungės lopšelio – darželio „Raudonkepuraitė“ nuostatų patvirtinimo. 

11. Dėl Plungės lopšelio – darželio „Saulutė“ nuostatų patvirtinimo. 

12. Dėl mėnesinio mokesčio ugdymo ir bendroms įstaigų reikmėms Plungės rajono 

savivaldybės ugdymo įstaigose, įgyvendinančiose ikimokyklinį ir priešmokyklinį ugdymą, 

karantino metu. 

13. Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų, įgyvendinančių ikimokyklinio ir 

priešmokyklinio ugdymo programas, ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo grupių darbo 

vasaros metu. 

14. Dėl 2020 metų prioritetinių Plungės rajone kultivuojamų sporto šakų patvirtinimo. 
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15. Dėl Plungės rajono savivaldybės formalųjį švietimą papildančiose ugdymo įstaigose 

mokesčio už ugdymą sumažinimo karantino metu. 

16. Dėl Plungės rajono savivaldybės vaikų ir jaunimo socializacijos (vasaros poilsio) 

programų rėmimo konkurso tvarkos aprašo patvirtinimo. 

17. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. lapkričio 29 d. sprendimo Nr. T1-240 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės neformaliojo vaikų švietimo lėšų skyrimo ir panaudojimo tvarkos 

aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

18. Dėl Žymių žmonių, istorinių datų, įvykių įamžinimo ir gatvių pavadinimų Plungės 

rajono savivaldybėje suteikimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

19. Dėl turto, gauto įgyvendinant projektą „Mokyklų aprūpinimas gamtos ir technologinių 

mokslų priemonėmis“, perdavimo. 

20. Dėl Plungės rajono savivaldybės monumentaliosios dailės kūrinių statymo ir jų 

priežiūros tvarkos aprašo patvirtinimo. 

Pranešėja Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė. 

21. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos 2019 metų stebėsenos 

ataskaitai. 

22. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės Visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios 

programos priemonių vykdymo 2019 metų ataskaitai. 

23. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2017 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-64 „Dėl 

atstovų delegavimo į VšĮ Plungės rajono greitosios medicinos pagalbos stebėtojų tarybą“ pakeitimo. 

24. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2017 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-31 

„Dėl viešosios įstaigos Plungės rajono savivaldybės ligoninės stebėtojų tarybos sudarymo ir jos 

darbo reglamento patvirtinimo“ pakeitimo. 

25. Dėl Plungės rajono savivaldybės 2020 metų socialinių paslaugų plano patvirtinimo. 

26. Dėl Plungės socialinių paslaugų centro vaikų globos grupės pertvarkos 2020-2023 metų 

priemonių plano derinimo. 

27. Dėl Socialinės priežiūros paslaugų teikimo Plungės socialinių paslaugų centro Šeimos 

paramos tarnyboje tvarkos aprašo patvirtinimo. 

28. Dėl Plungės socialinių paslaugų centro teikiamų socialinių paslaugų kainų nustatymo ir 

kai kurių Savivaldybės tarybos sprendimų pripažinimo netekusiais galios. 

29. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 21 d. sprendimo Nr. T1-47 „Dėl 

Socialinės paramos mokiniams teikimo Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

pakeitimo. 

30. Dėl Mokėjimo už socialines paslaugas Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 

31. Dėl pritarimo projekto „Bendruomeninių apgyvendinimo bei užimtumo paslaugų  

asmenims su proto ir psichikos negalia plėtra Plungės rajone“ įgyvendinimui. 

Pranešėjas Gintaras Bagužis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

32. Dėl Plungės rajono savivaldybės šilumos ūkio specialiojo plano keitimo, jį atnaujinant, 

pradžios ir planavimo tikslų nustatymo.  

33. Dėl Plungės rajono savivaldybės vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo infrastruktūros 

plėtros specialiojo plano keitimo pradžios ir planavimo tikslų nustatymo. 

34. Dėl leidimo taikyti kintamosios vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš 

atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą dalies lengvatą. 

35. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. gruodžio 19 d. sprendimo Nr.T1-305 

„Dėl pritarimo projektui „Plungės sporto ir rekreacijos centro infrastruktūros gerinimas“ ir lėšų 

skyrimo“ pakeitimo. 

36. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos  2019 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-94 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės Smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų skyrimo ir naudojimo 

priežiūros komisijos sudarymo ir jos veiklos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo. 

37. Dėl Plungės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų skyrimo ir 

naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo.  
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38. Dėl Plungės rajono savivaldybės jaunimo vasaros užimtumo ir integracijos į darbo rinką 

2020 metų programos patvirtinimo. 

39. Dėl Mėgėjų sodų kelių (gatvių) įtraukimo į Plungės rajono savivaldybės vietinės 

reikšmės kelių (gatvių) sąrašą tvarkos aprašo patvirtinimo. 

40. Dėl sutikimo priimti ilgalaikį materialųjį turtą Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn. 

41. Dėl ilgalaikio materialiojo turto perdavimo panaudos teise Žemaitijos nacionalinio parko 

direkcijai. 

42. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. lapkričio 28 d. sprendimo Nr. T1- 294 

„Dėl vietinės reikšmės kelių (gatvių) sąrašų patvirtinimo bei turto perdavimo Plungės rajono 

savivaldybės administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise“ pakeitimo. 

43. Dėl leidimo dirbti ar susipažinti su įslaptinta informacija, žymima slaptumo žyma 

,,Slaptai”, išdavimo Administracijos direktoriaus pavaduotojui Mantui Česnauskui. 

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė. 

44. Dėl pritarimo Savivaldybės įmonių, viešųjų įstaigų, uždarųjų akcinių bendrovių 2019 

metų veiklos ataskaitoms. 

45. Dėl viešųjų įstaigų 2019 metų pelno (nuostolių) paskirstymo ir finansinių ataskaitų 

patvirtinimo. 

46. Dėl UAB „Plungės šilumos tinklai“ 2019 metais atliktų ir 2020 metais planuojamų 

investicijų derinimo. 

47. Dėl Savivaldybės būsto pardavimo. 

48. Dėl pritarimo teikti investicijų projektus valstybės finansavimui gauti.  

49. Dėl pritarimo dalyvauti projekte „Telšių regiono savivaldybes jungiančių turizmo trasų 

informacinės infrastruktūros plėtra, II etapas“ ir lėšų skyrimo. 

50. Dėl pritarimo teritorinio bendradarbiavimo projektui ir lėšų skyrimo. 

51. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. kovo 24 d. sprendimo Nr. T1-68 

pakeitimo ir Plungės rajono savivaldybei 2020 m. Kelių priežiūros ir plėtros programos skirtų lėšų 

paskirstymo. 

52. Dėl priemokos nustatymo Plungės rajono savivaldybės administracijos direktoriaus 

pavaduotojui. 

53. Dėl trumpalaikės paskolos paėmimo. 

54. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T1-31 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2020-2022 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ 

pakeitimo. 

55. Dėl Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių  (be 

pareigybių, finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus patvirtinimo. 

56. Dėl mokesčių lengvatos suteikimo uždarajai akcinei bendrovei „Litspringas“, įsteigusiai 

naujas darbo vietas. 

57. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. T1- 32 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2020 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo. 

58. Dėl pritarimo Socialinio būsto fondo plėtrai, vykdant mokslo paskirties pastato kapitalinį 

remontą, keičiant jo paskirtį į gyvenamąją.  

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

59. Dėl pavedimo Plungės rajono savivaldybės kontrolės ir audito tarnybai. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Kontrolės komiteto pirmininkas. 

60. 2019 metais Smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų panaudojimo ataskaita. 

Pranešėjas Vaidotas Skierus, Smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų skyrimo ir 

naudojimo priežiūros komisijos pirmininkas. 

61. Dėl Plungės garbės piliečio vardo suteikimo (neviešas klausimo svarstymas). 

62. Dėl Plungės garbės piliečio vardo suteikimo (neviešas klausimo svarstymas). 

63. Dėl Plungės garbės piliečio vardo suteikimo (neviešas klausimo svarstymas). 

Pranešėjas Jolanta Skurdauskienė, Komisijos siūlymams dėl Plungės garbės piliečio vardo 

suteikimo nagrinėti pirmininkė. 
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64. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

PAPILDOMI KLAUSIMAI: 

65. Dėl pritarimo Savivaldybės dalyvavimui partnerio teisėmis projekte „Visiems 

šokantiems ir mylintiems tautinį šokį“. 

Pranešėja Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė. 

66. Dėl kompiuterinės įrangos  perėmimo Savivaldybės nuosavybėn ir jos perdavimo 

valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 11 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė posėdžio darbotvarkę.  

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Posėdžiauti pagal pateiktąją darbotvarkę.  

 

2. SVARSTYTA. Žemaitijos nacionalinio parko direkcijos 2019 m. veiklos ataskaitos ir 

numatomų artimiausiu metu veiklų pristatymas. 

Pranešėjas Žemaitijos nacionalinio parko direktorius Ramūnas Lydis pristatė Žemaitijos 

nacionalinio parko direkcijos 2019 metų veiklos ataskaitą ir numatomas vykdyti veiklas skaidrėmis 

(ataskaita pridedama). 

Asta Beierle Eigirdienė domėjosi kempingo įrengimo galimybėmis. Klausė, kas turėtų 

inicijuoti šiuos darbus ir kokių fondų lėšomis būtų finansuojami darbai. 

Ramūnas Lydis kalbėjo, jog, norint įrengti civilizuotą ir standartus atitinkantį kempingą 

Šeirės stovyklavietės teritorijoje, reikėtų koreguoti Žemaitijos nacionalinio parko planavimo 

schemą ir perimti žemę iš Valstybinės miškų urėdijos. Šiuo metu lėšų objekto statybai nėra ir 

nežinomi galimi finansavimo šaltiniai. Paminėjo, kad finansavimas nebuvo skirtas planuotai įrengti 

Gamtos mokyklai. Ramūnas Lydis įvardijo galimas alternatyvas: Savivaldybė ieško finansavimo 

šaltinio ir vykdo projekto pirkimo procedūras; darbus vykdyti koncesijos būdu (sudarius  sutartį su 

Valstybine miškų urėdija). Direktorius abejojo, jog Valstybinė miškų urėdija suteiks koncesiją 

minėtiems darbams vykdyti. Ramūno Lydžio nuomone,  norint ateityje turėti sintezuotą kempingą, 

reikėtu atlikti Šeirės stovyklavietės žemės perėmimo iš Valstybinės miškų urėdijos procedūras. 

Paminėjo, jog jo žiniomis, Valstybinė miškų urėdiją nežada užsiimti teritorijos rekreacija.  

Savivaldybės meras informavo, kad šiandien (balandžio 23 d.) vyksta konferencija „LIFE 

informacinė diena Lietuvoje“. Paminėjo, kad viena iš ES Aplinkos ir klimato politikos programos 

LIFE finansavimo sričių – pakrančių objektų sutvarkymas. Audrius Klišonis siūlė ieškoti galimų 

finansavimo šaltinių, gražiai kurortinei teritorijai sutvarkyti.    

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

3. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. balandžio 25 d. sprendimo 

Nr. T1-74 „Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento patvirtinimo“ ir jį keitusio 

sprendimo pakaitimas. 

Pranešėja Asta Beierle Eigirdienė, Plungės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamento 

keitimo komisijos pirmininkė, informavo, kad į Reglamentą įtraukti šeši nauji punktai ir 

Reglamentas papildomas nauju skyriumi. Keičiami septyni Reglamento punktai, atsižvelgiant į 

Vyriausybės atstovo pastabas ir Įstatymo pakeitimus, numatant galimybę dirbti  nuotoliniu būdu. 

Paminėjo, kad sprendimo projektas buvo aptartas visuose komitetuose ir pastabų dėl jo papildymo 

ar keitimo nebuvo.  Siūlė pritarti numatomiems Reglamento pakeitimams. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-34 pridedamas). 

 

4. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos ir Savivaldybės mero 2019 metų 

veiklos ataskaitos patvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis kalbėjo, jog išrinkta IX šaukimo Plungės rajono 
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savivaldybės taryba savo veiklą vykdo metus laiko. Tarybą sudaro 25 nariai. Savivaldybės tarybos 

narių skaičius išliko nepakitęs, nes Savivaldybėje nebuvo fiksuotas didelis gyventojų skaičiaus 

mažėjimas. Šiek tiek pasikeitė Savivaldybės tarybos administracinės veiklos struktūra – 

nesuformuotas Kaimo reikalų komitetas. Mero nuomone, kaimiškosios Savivaldybės teritorijos 

gyventojų dalis turi turėti deramą informavimą ir elgesį Savivaldybės tarybos dėka. Audrius 

Klišonis pasidžiaugė nuosekliu ir produktyviu Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto darbu ir 

atsakingu šio Komiteto pirmininko Adomo Zamulskio požiūriu į užimamas pareigas. Kalbėjo, kad 

racionaliai ir produktyviai veiklą vykdo Švietimo, kultūros ir sporto komitetas, vadovaujamas Vidos 

Bondauskienės, bei Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komitetas, vadovaujamas Dainos Martišienės. 

Meras akcentavo, kad sudėtingiau vyksta  Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto darbas. 

Paminėjo, jog 2019 metais, dėl neproduktyviai organizuotos šio Komiteto darbo veiklos, teko 

pakeisti komiteto vadovybę. Paminėjo, jog tai pirmas atvejis per Plungės rajono savivaldybės 

tarybos  veiklos laikotarpį, kai, nesikeičiant valdančiajai daugumai, pakeičiami Komiteto vadovai. 

Meras kalbėjo, kad naujajam Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkui Gintarui 

Bagužiui vadovauti sekasi sėkmingiau. Audrius Klišonis atkreipė dėmesį į Smulkiojo ir vidutinio 

verslo rėmimo lėšų skyrimo ir naudojimo priežiūros komisijos veiklą.  Kalbėjo, kad Savivaldybės 

kontrolierės pateiktoje medžiagoje matyti, jog minėtos Komisijos darbas vertas griežtos kritikos ir 

jos pirmininkas Vaidotas Skierus turi prisiimti atsakomybę dėl prasto Komisijos darbo rezultato. 

Audrius Klišonis pareiškė padėką savo pavaduotojai Astai Beierle Eigirdienei už sėkmingą 

vadovavimą Savivaldybės tarybos darbui jo ligos metu. Pasidžiaugė, kad dėl Lietuvos Respublikos 

teritorijoje paskelbto karantino, komitetų darbas vyko pakankamai sklandžiai ir komitetų priimtų 

sprendimų ir siūlymų dėka šiandien nuotoliniu būdu vyksta nuotolinis Savivaldybės tarybos 

posėdis. Audrius Klišonis padėkojo visiems už bendrą darbą.   

Ataskaitai pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-35 pridedamas). 

 

5. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės administracijos direktoriaus ir Savivaldybės 

administracijos 2019 metų veiklos patvirtinimas. 

Plungės rajono savivaldybės administracijos direktorius Mindaugas Kaunas kalbėjo, jog jis, 

vykdydamas Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatyme nustatytas funkcijas ir Plungės rajono 

savivaldybės tarybos veiklos reglamento 259 punkto nuostatas turi raštu pateikti metinę ataskaitą už 

savo ir Administracijos veiklą. Mindaugas Kaunas kalbėjo, jog 2019-ieji metai buvo didelių darbų 

metai. Buvo tęsiami ankstesniais metais pradėti investiciniai projektai, pasirašius finansavimo 

sutartis, pradėti įgyvendinti nauji. Apgailestavo, jog dėl objektyvių priežasčių nepavyko visų 

suplanuotų projektų baigti laiku. Administracijos direktoriaus teigimu, tam įtakos turėjo paraiškų 

vertintojų lėtumas, projektuotojų klaidos, atskirų rangovų nerangumas bei darbuotojų trūkumas kai 

kuriuose Administracijos skyriuose. Mindaugo Kauno nuomone,  pagal investicinių projektų 

įgyvendinimą Plungės rajono savivaldybė yra viena iš lyderių tarp Telšių apskrities savivaldybių. 

Administracijos direktorius kalbėjo, kad 2019-ieji - pirmieji devintojo šaukimo Savivaldybės 

tarybos kadencijos metai. Akcentavo, kad praėjusieji metai paženklinti daugybe finansinių ir 

ekonominių iššūkių, kruopščia analize ir siekiais pasinaudoti Europos Sąjungos struktūrinių fondų 

parama ir tuo pat metu - taupyti Savivaldybės biudžeto lėšas. Mindaugas Kaunas akcentavo, kad 

visa tai ne tik darė įtaką taryboje svarstomų klausimų tematikai, daugeliu atvejų - lėmė jos 

sprendimus, bet reikalavo sutelkto ir profesionalaus Administracijos darbo, tuos sprendimus 

įgyvendinant. Direktorius pasidžiaugė  Administracijos skyrių bei seniūnijų darbu. Akcentavo, jog 

dėl didelių darbo apimčių, darbuotojų trūkumo, naujų programų įsisavinimo daugeliui skyrių teko 

nenumatyti papildomi darbai, tačiau skyrių vadovai ir specialistai dirbo sutartinai. Mindaugo Kauno 

nuomone, tik visų sutelkto ir atsakingo darbo dėka gana sėkmingai vyko projektų įgyvendinimas. 

Pažymėjo, jog Ataskaitoje pateikti skaičiai rodo, kad 2019 metais atliktas didelis darbas. Paminėjo, 

kad išsamiai su kiekvieno skyriaus ar seniūnijos darbo ataskaita bus galima susipažinti Plungės 

rajono savivaldybės interneto svetainėje. Administracijos direktorius padėkojo visiems 

Savivaldybės administracijos padalinių vadovams, specialistams ir darbuotojams, tarybos nariams, 
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kurie palaikė ir kurie kritikavo, Savivaldybės kontroliuojamų įstaigų vadovams, seniūnams ir 

seniūnijų specialistams, socialiniams partneriams, nevyriausybinių ir bendruomeninių organizacijų 

atstovams, aktyviems rajono gyventojams, padėjusiems nuveikti suplanuotus darbus ir įgyvendinti 

Savivaldybės administracijai 2019 metams iškeltus tikslus ir uždavinius. Savivaldybės tarybos 

nariams palinkėjo geranoriškumo ir išminties, priimant naujus sprendimus rajono žmonių labui. 

Asta Beierle Eigirdienė  klausė, koks Administracijos direktoriui  buvo didžiausias iššūkis.  

Mindaugas Kaunas kalbėjo, jog jis ne kartą minėjo, kad jį nustebino didelis dokumentų 

srautas ir biurokratiniai procesai. Todėl bandoma daugelį neigiamų dalykų išgyvendinti. Mindaugo 

Kauno nuomone, ekstremali situacija šiek tiek pakoregavo daugelį procesų. Todėl ateityje bus 

siekiama dokumentus tvarkyti ir kai kuriuos klausimus spręsti elektroniniu būdu.  

Algirdas Pečiulis pacitavo direktorius pasakytą frazę „gaila, kad nepavyko visų suplanuotų 

projektų baigti laiku“. Akcentavo, jog neužsiminta apie vidines problemas, o priežasčių ieškota 

aplinkoje. Klausė, ar viskas vyko sklandžiai. Paminėjo, kad Savivaldybės kontrolės ir audito 

skyriaus pateiktoje išvadoje teigiama, kad Savivaldybės administracijai nepakanka supratimo apie 

administracinės naštos mažinimą. A. Pečiulio nuomone, tai viena iš priežasčių, turėjusių neigiamą 

įtaką projektų įgyvendinimui. Klausė, kokių veiksmų žadama imtis minėtiems klausimams spręsti.  

Administracijos direktorius kalbėjo, kad kai kurių projektų įgyvendinimui įtakos turėjo ne 

tik išorės faktai, bet ir darbuotojų trūkumas. Mindaugas Kaunas kalbėjo, jog jis sutinka su pastaba. 

Paminėjo, kad paskutiniaisiais metais yra atsižvelgiama į Kontrolės ir audito tarnybos pastabas ir 

bandoma spręsti problemas. Informavo, kad 2019 m. gruodžio mėnesį buvo sudaryta komisija ir 

priimti sprendimai problemoms spręsti bei administracinei naštai mažinti. M. Kaunas kalbėjo, kad 

kai kurie projektai nebuvo užbaigti dėl bankrutuojančių rangovų kaltės, dėl nepakankamo 

finansavimo. Akcentavo, jog kai kuriuose Administracijos skyriuose trūksta darbuotojų, o jų 

priėmimo procedūros sustabdytos dėl paskelbto karantino, nors Valstybės tarnybos departamentas 

iki karantino darbuotojų į valstybės tarnybą vertinimą ir atranką vykdė nuotoliniu būdu. Direktorius 

kalbėjo, kad per šiuos metus bus bandoma problemas išspręsti.  

Savivaldybės meras palinkėjo visas lėšas panaudoti tinkamai ir išspręsti darbuotojų trūkumo 

klausimus.  

Ataskaitai pritarta bendru sutarimu.    

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-36 pridedamas). 

 

6. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybos 2019 

metų veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Danutė Jarašiūnienė informavo, kad ataskaita teikiama vadovaujantis Lietuvos 

Respublikos įstatymais ir Plungės rajono savivaldybės reglamentu nustatyta tvarka. Akcentavo, kad 

pagrindinės Kontrolės ir audito tarnybos funkcijos apibrėžtos Vietos savivaldos įstatymu. Danutė 

Jarašiūnienė informavo, kad per 2019 metus Kontrolės ir audito tarnyba vykdė veiklos plane 

numatytas audito ir kontrolės užduotis ir Savivaldybės 2018 metų biudžeto vykdymo atitikties 

įstatymų ir kitų teisės aktų reikalavimams vertinimą, Savivaldybės turto valdymo ir naudojimo 

teisėtumo vertinimą, Savivaldybės 2018 metų biudžeto vykdymo ataskaitų rinkinio duomenų 

vertinimą (43 subjektų) bei Savivaldybės konsoliduotųjų finansinių ataskaitų rinkinio duomenų 

vertinimą (46 subjektų finansines ataskaitas). Tarnyba vertino ir teikė išvadas dėl trumpalaikės  ir 

ilgalaikės paskolos paėmimo ir dėl garantijų suteikimo galimybių UAB „Plungės šilumos tinklai“. 

Informavo, kad buvo atliktas SĮ „Plungės būstas“ auditas ir pateiktos išvados. D. Jarašiūnienė 

paminėjo, kad atliktų auditų ataskaitos teikiamos Kontrolės komitetui, Savivaldybės merui ir  

Administracijos direktoriui susipažinti. Informavo, kad buvo vertintas SĮ „Plungės būstas“ priskirtų 

Narvaišiuose esančio daugiabučio namo administravimo funkcijų vykdymas. Konstatuota, kad  

Savivaldybės administracija negalėjo pavesti SĮ „Plungės būstas“ vykdyti minėto pastato 

administravimo funkcijų, nes Savivaldybės tarybos patvirtintoje tvarkoje numatyta, kad 

kaimiškosiose seniūnijose esančius daugiabučius namus privalo administruoti seniūnijos. Danutė 

Jarašiūnienė informavo, kad buvo atliktas auditas dėl Savivaldybės įmonių ir įstaigų tarnybinio 

transporto naudojimo. Administracijai ir įstaigoms pateiktos rekomendacijos įgyvendintos.  
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Pranešėja pasidžiaugė, jog 2019 metais, kartu su Valstybės kontrolės departamentu, pradėtas 

vykdyti auditas dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto naudojimo. Jo metu įvertinta, ar Savivaldybės 

turtas yra naudojamas funkcijoms vykdyti, ar suformuoti žemės sklypai, ar perduodamas turtas 

naudojamas teisės aktais nustatyta tvarka, ar Administracija atsiskaito Savivaldybės tarybai, ar 

tinkamai valdomas nekilnojamasis turtas ir kt. Danutė Jarašiūnienė informavo, kad minėto audito 

ataskaita rengiama ir bus teikiama Kontrolės komitetui, Savivaldybės merui ir Administracijos 

direktoriui susipažinti. Akcentavo, kad visi suplanuoti darbai atlikti ir surašytos ataskaitos.  

Plungės rajono savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybos ataskaitai pritarta bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-37 pridedamas). 

 

7. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2016 m. gruodžio 22 d. sprendimo 

Nr. T1-316 „Dėl Plungės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2016-

2020 metų bendrojo plano patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė, informavo, 

kad nuo 2020 metų rugsėjo 1 d. Prūsalių mokykla-darželis vykdytų tik ikimokyklinį ir 

priešmokyklinį ugdymą ir įstaiga būtų prijungta prie Plungės lopšelio-darželio „Vyturėlis“, 

atsisakant anksčiau numatyto šios įstaigos prijungimo prie Vyskupo Motiejaus Valančiaus pradinės 

mokyklos. Paminėjo, kad šiam sprendimo projektui Švietimo, kultūros ir sporto komitetas pritarė. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-38 pridedamas). 

 

8. SVARSTYTA.  Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. 

T1-3 „Dėl sutikimo reorganizuoti biudžetines įstaigas“ pakeitimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė informavo, kad šiuo sprendimu Prūsalių mokykla – darželis 

iki 2020 metų rugpjūčio 31 d. būtų reorganizuotas, prijungiant jį prie Plungės lopšelio – darželio 

„Vyturėlis“.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-39 pridedamas). 

 

9. SVARSTYTA. Biudžetinių įstaigų reorganizavimo sąlygų aprašų patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė kalbėjo, kad Plungės rajono savivaldybės tarybai teikiami 

tvirtinti biudžetinių įstaigų – Plungės r. Platelių gimnazijos ir  Plungės r. Platelių universalaus 

daugiafunkcio centro bei Plungės r. Alsėdžių Stanislovo Narutavičiaus gimnazijos ir Plungės r. 

Alsėdžių lopšelio – darželio – reorganizavimo sąlygų aprašai. Pranešėja paminėjo, kad Švietimo, 

kultūros ir sporto komitetas šiam sprendimo projektui pritarė. Siūlė Savivaldybės tarybai pritarti 

teikiamam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-40 pridedamas). 

 

10. SVARSTYTA. Plungės lopšelio – darželio „Raudonkepuraitė“ nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė informavo, kad ankstesnės redakcijos įstaigos nuostatai buvo 

patvirtinti 2008 metais. Per tą laikotarpį pasikeitė nuostatams keliami reikalavimai, vadovų skyrimo 

tvarka bei kiti teisės aktai. Todėl buvo parengti nauji nuostatai, atitinkantys esamą situaciją bei 

Lietuvos Respublikos švietimo ir mokslo ministro patvirtintus nuostatų, įstatų įforminimo ir kitų 

teisės aktų reikalavimus. Lopšelio – darželio „Raudonkepuraitė“ nuostatų projektui Komitetas 

pritarė. 

Savivaldybės meras informavo, kad iš vyriausybės atstovo buvo gautos pastabos dėl Plungės 

lopšelių darželių „Raudonkepuraitė“ ir „Pasaka“ nuostatų parengimo. Įstaigų nuostatai buvo 

pakoreguoti atsižvelgiant į pateiktas pastabas. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-41 pridedamas). 

 



8 
 

11. SVARSTYTA. Plungės lopšelio – darželio „Saulutė“ nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė informavo, kad iki šiol galioję įstaigos nuostatai, kaip ir 

lopšelio – darželio „Raudonkepuraitė“, buvo patvirtinti 2008 metais ir neatitiko nuostatams keliamų 

reikalavimų. Rengiant sprendimo projektą, buvo atsižvelgta į šiuo metu galiojančius teisės aktus ir 

vyriausybės atstovo pastabas. Siūlė pritarti Savivaldybės tarybai teikiamam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-42 pridedamas). 

 

12. SVARSTYTA. Mėnesinis mokestis ugdymo ir bendroms įstaigų reikmėms Plungės 

rajono savivaldybės ugdymo įstaigose, įgyvendinančiose ikimokyklinį ir priešmokyklinį ugdymą, 

karantino metu. 

Pranešėja Vida Bondauskienė informavo, kad šiuo sprendimu siūloma karantino metu 

neskaičiuoti Savivaldybės tarybos sprendimu patvirtinto mėnesinio 7,50 euro mokesčio, numatyto 

ugdymo ir bendroms įstaigų reikmėms, ugdymo procesą vykdant  nuotoliniu būdu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-43 pridedamas). 

 

13. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų, įgyvendinančių 

ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo programas, ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo 

grupių darbas vasaros metu. 

Pranešėja Vida Bondauskienė, pristatydama sprendimo  projektą, informavo, kad karantino 

metu – kovo, balandžio ir gegužės mėnesiais – atostogavo ir atostogaus nemažai tėvelių, todėl 

išaugo poreikis vasaros mėnesiais leisti vaikus į lopšelius – darželius. Tai patvirtinta ir vykdytos 

tėvelių apklausos rezultatai. Vadovaujantis apklausos rezultatais,  turėtų dirbti ne tik miesto, bet ir 

kaimo lopšeliai – darželiai. Vida Bondauskienė informavo, kad darželius lankytų pusė visų 

ugdytinių. Siūlė pritarti sprendimo projektui, užtikrinant paslaugų prieinamumą dirbantiems tėvams 

vasaros metu. 

Sprendimas priimtas  bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-44 pridedamas). 

 

14. SVARSTYTA. 2020 metų prioritetinių Plungės rajone kultivuojamų sporto šakų 

patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė informavo, kad paskutinį kartą prioritetinių sporto šakų 

sąrašas 2013 – 2016 metams buvo patvirtintas 2012 metais. Atsižvelgiant į Plungės rajono 

savivaldybės Sporto tarybos 2020 metų kovo 10 d. posėdžio nutarimą, parengtas sprendimo 

projektas, kuriuo siūloma patvirtinti 2020 metams  prioritetines komandines sporto šakas – futbolas 

ir krepšinis bei individualias – dziudo, irklavimas, lengvoji atletika ir motokrosas. Siūlė pritarti 

pateiktam sprendimo projektui. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis siūlė patikslinti sprendimo formuluotę, nurodant, kad 

kultivuojamos sporto šakos tvirtinamos nuo 2020 metų, o ne 2020 metams. 

Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė akcentavo, kad Plungės rajone 

kultivuojamų sporto šakų sąrašas tvirtinamas kiekvienais metais ir 2021 metais bus tvirtinamas 

naujas sąrašas. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-45 pridedamas).  

 

15. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės formalųjį švietimą papildančiose ugdymo 

įstaigose mokesčio už ugdymą sumažinimas karantino metu. 

Pranešėja Vida Bondauskienė informavo, kad, atsižvelgiant į Vyriausybės nutarimu Lietuvos 

Respublikos teritorijoje paskelbtą karantiną, šiuo sprendimu siūloma sumažinti 50 procentų Plungės 

rajono savivaldybės formalųjį švietimą papildančiose ugdymo įstaigose mokestį už ugdymą visą 

nustatytą karantino laikotarpį. 
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Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-46 pridedamas).  

 

16. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės vaikų ir jaunimo socializacijos (vasaros 

poilsio) programų rėmimo konkurso tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė informavo, kad sprendimas parengtas didėjant Programai 

teikiamų paraiškų skaičiui ir siekiant  tiksliau vertinti paraiškas bei gauti tikslesnę informaciją iš 

paraiškų teikėjų. V. Bondauskienė pristatė esminius pakeitimus. Paminėjo, kad vienas teikėjas gali 

teikti tik vieną paraišką. Pakoreguota prioritetų tvarka, numatytas paraiškų vertinimas balais ir 

galimi finansavimo dydžiai, papildyta Vaikų ir jaunimo socializacijos (vasaros poilsio) programų 

veiklos ataskaita ir prailgintas šios ataskaitos teikimo terminas. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-47 pridedamas). 

 

17. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. lapkričio 29 d. sprendimo 

Nr. T1-240 „Dėl Plungės rajono savivaldybės neformaliojo vaikų švietimo lėšų skyrimo ir 

panaudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė pažymėjo, kad, Lietuvos Respublikos teritorijoje paskelbus 

karantiną, sutriko įprasta neformaliojo vaikų švietimo veikla, o ankstesniame Apraše nebuvo 

numatyta galimybė neformalųjį vaikų švietimą vykdyti vasaros mėnesiais Todėl šiuo sprendimu 

papildomas Aprašo 6 punktas, numatant galimybę neformalųjį švietimą finansuoti birželio, liepos, 

rugpjūčio mėnesiais, jei paslaugos teikėjas neišnaudojo tam skirtų lėšų arbai negalėjo vykdyti 

programos numatytais periodais. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T-48 pridedamas). 

 

18. SVARSTYTA.  Žymių žmonių, istorinių datų, įvykių įamžinimo ir gatvių pavadinimų 

Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė akcentavo, kad, vadovaujantis minėtu Aprašu, galės tikslingai, 

pagrįstai ir apsvarstytai įamžinti Plungės rajonui svarbius asmenis, datas, įvykius, objektus ar gatvių 

pavadinimų suteikimą. Paminėjo, kad šiuo metu asmenys, datos, įvykiai dažnu atveju įamžinami 

nesiremiant diskusijomis ar specialistų rekomendacijomis, nes įamžinimo procesas Plungės rajono 

savivaldybėje nėra reglamentuotas. 

Savivaldybės meras kalbėjo, kad dėl šio sprendimo projekto daug diskusijų kilo Švietimo, 

kultūros ir sporto komitete. Audriaus Klišonio nuomone,  šis sprendimas tinkamas ir reikalingas. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

 NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-49 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA.  Turto, gauto įgyvendinant projektą „Mokyklų aprūpinimas gamtos ir 

technologijų mokslų priemonėmis“, perdavimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė informavo, kad Savivaldybės tarybai patvirtinus šį sprendimą, 

aštuonioms Savivaldybės mokykloms – „Babrungo“ progimnazijai, Plungės „Ryto“, Plungės Adolfo 

Jucio progimnazijai, Plungės r. Alsėdžių Stanislovo Narutavičiaus gimnazijai, Plungės r. Kulių 

gimnazijai, Plungės r. Šateikių pagrindinai, Plungės r. Žemaičių Kalvarijos Motiejaus Valančiaus 

gimnazijai ir Plungės Senamiesčio mokyklai – būtų perduotas Savivaldybei nuosavybės teise 

priklausantis turas – priemonės, kuriomis mokyklos naudosis projekto vykdymo metu ir sptynerius 

metus po projekto įgyvendinimo. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-50 pridedamas). 

 

20. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės monumentaliosios dailės kūrinių statymo ir 

jų priežiūros tvarkos aprašo patvirtinimas. 
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Pranešėja Vida Bondauskienė akcentavo, kad minėtas tvarkos aprašas reikalingas tikslingai 

ir pagrįstai priimant sprendimus dėl meninių objektų atsiradimo Plungės rajono savivaldybėje, nes 

šiuo metu Savivaldybėje monumentaliosios dailės kūrinių statymas nėra reglamentuotas. Todėl 

objektai dažnai atsiranda viešosiose vietose nesvarsčius jų meninės vertės ir tinkamumo. Pranešėja 

akcentavo, kad, priėmus šį sprendimą, bus tikslingai formuojamas Plungės miesto įvaizdis. 

Algirdas Pečiulis klausė, ar gyventojai turės vadovautis minėtu Aprašu,  norėdami mažosios 

architektūros elementą ar skulptūrėlę pasistatyti privačiame sklype. Pažymėjo, jog „Viešosios 

vietos“ sąvokos išaiškinimas nurodo, kad viešosioms vietoms priskiriamos visos atviros bendro 

naudojimo teritorijos, neatsižvelgiant į jų priklausomybę ar nuosavybės formą.  

Vidos Bondauskienės nuomone, Aprašo nuostatos ir sąvokos netaikomos privačių valdų 

savininkams. Konkretesnį atsakymą į Savivaldybės tarybos nario Algirdo Pečiulio klausimą Vida 

Bondauskienė paprašė pateikti projekto rengėjo. 

Tomo Jocio nuomone, sąvoka „Viešosios erdvės“ klausimų kelti neturėtų, nes su šia sąvoka 

itin dažnai susiduriama karantino metu. Akcentavo, kad savas kiemas nėra vieša vieta ir 

Monumentaliosios dailės kūrinių statymo ir jų priežiūros aprašo nuostatos privačios teritorijoms 

nėra taikomos. T. Jocys akcentavo, kad „Viešosios vietos“ sąvokos išaiškinime įvardytos atviros 

bendro naudojimo teritorijos. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-51 pridedamas). 

 

21. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės Visuomenės sveikatos 2019 metų 

stebėsenos ataskaitai. 

Pranešėjas Gintaras Bagužis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas, 

kalbėjo, kad ataskaita buvo pateikta visiems Savivaldybės nariams susipažinti. Jos neskaičiusiems 

siūlė susipažinti, nes ataskaitoje pateikta išsami informacija, pateikti Savivaldybės rodiklių 

palyginimai su Lietuvos ir apskrities rodikliais. Siūlė pritarti Visuomenės sveikatos 2019 metų 

stebėsenos ataskaitai. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-52 pridedamas). 

 

22. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo 

specialiosios programos priemonių vykdymo 2019 metų ataskaitai. 

Pranešėjas Gintaras Bagužis informavo, kad 2019 metais Visuomenės sveikatos rėmimo 

programai buvo skirtas 25 000 eurų finansavimas, kuris buvo paskirstytas įgyvendinamiems 

projektams ir vykdomoms programoms. Siūlė pritarti Savivaldybės tarybai teikiamam sprendimui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-53 pridedamas). 

 

23. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2017 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. 

T1-64 „Dėl atstovų delegavimo į VšĮ Plungės rajono greitosios medicinos pagalbos stebėtojų 

tarybą“ pakeitimas. 

Pranešėjas Gintaras Bagužis informavo, kad nuo 2020 metų vasario 1 d., įsigaliojus naujai 

Savivaldybių tarybų rinkimų įstatymo 91 straipsnio 1 dalies redakcijai, savivaldybių tarybų nariai 

negali būti viešųjų įstaigų, kurių savininkė ar viena iš dalininkių yra savivaldybė, stebėtojų tarybos 

nariais. Todėl iš Plungės rajono greitosios medicinos pagalbos stebėtojų tarybos išbraukiamas 

Plungės rajono savivaldybės tarybos narys Aidas Kėsas, šiam patrikus prašymą dėl jo pašalinimo iš 

minėtos įstaigos stebėtojų tarybos. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-54 pridedamas). 
 

24. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2017 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. 

T1-31 „Dėl viešosios įstaigos Plungės rajono savivaldybės ligoninės stebėtojų tarybos sudarymo ir 
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jos darbo reglamento patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Gintras Bagužis informavo, kad Plungės rajono savivaldybės tarybos narė Irena 

Taučienė iš Plungės rajono savivaldybės ligoninės stebėtojų tarybos išbraukiama dėl tos pačios 

priežasties, kaip ir Savivaldybės tarybos narys Aidas Kėsas, - įsigaliojus naujai Savivaldybių tarybų 

rinkimų įstatymo 91 straipsnio 1 dalies redakcijai, Irenai Taučienei pateikus prašymą. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-55 pridedamas). 

 

25. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės 2020 metų socialinių paslaugų plano 

patvirtinimas. 

Pranešėjas Gintaras Bagužis kalbėjo, kad Socialinių paslaugų planas Savivaldybės tarybos 

nariams buvo pateiktas susipažinti. Planui pritarė  Sveikatos ir socialinės apsaugos komitetas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pridūrė, kad Socialinių paslaugų planas didelis, 

išsamus ir pakankamai įdomus, o jį rengiant padirbėta daug.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-56 pridedamas). 

 

26. SVARSTYTA. Plungės socialinių paslaugų centro vaikų globos grupės pertvarkos    

2020-2023 metų priemonių plano derinimas. 

Pranešėjas Gintaras Bagužis informavo, kad, pritarus Plungės socialinių paslaugų centro 

vaikų globos grupės pertvarkos planui, nuo 2023 m. gruodžio 31 d. be tėvų globos likusiems 

vaikams socialinės globos paslaugos Plungės socialinių paslaugų centro vaikų grupėje nebus 

teikiamos. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-57 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Socialinės priežiūros paslaugų teikimo Plungės socialinių paslaugų 

centro Šeimos paramos tarnyboje tvarkos aprašo patvirtinimas.  

Pranešėjas Gintaras Bagužis informavo, kad socialinės priežiūros paslaugos, Valstybės vaiko 

teisių apsaugos ir įvaikinimo tarnybai nustačius vaiko apsaugos poreikį, taikant vaiko laikinąją 

priežiūrą socialinę priežiūrą teikiančioje socialinių paslaugų įstaigoje, bus teikiamos Plungės 

socialinių paslaugų centro Šeimos paramos tarnyboje.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-58  pridedamas). 

 

28. SVARSTYTA. Plungės socialinių paslaugų centro teikimų socialinių paslaugų kainų 

nustatymas ir kai kurių Savivaldybės tarybos sprendimų pripažinimas netekusiais galios. 

Pranešėjas Gintaras Bagužis informavo, kad šiuo sprendimu nustatomos Plungės socialinių 

paslaugų centro teikiamų socialinių paslaugų kainos vienam asmeniui per mėnesį.  

Savivaldybės meras atkreipė dėmesį, jog šis sprendimas įsigalioja nuo gegužės 1 dienos. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-59 pridedamas). 

 

29. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. kovo 21 d. sprendimo     

Nr. T1-47 „Dėl Socialinės paramos mokiniams teikimo Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimas.  

Pranešėjas Gintaras Bagužis informavo, kad nuo 2020 metų, vadovaujantis Lietuvos 

Respublikos socialinės paramos mokiniams įstatymo 5 straipsnio 3 dalimi, mokiniai, kurie mokosi 

mokyklose pagal priešmokyklinio ugdymo programą ar pagal pradinio ugdymą programą pirmoje 

klasėje, bus maitinami nevertinant šeimos pajamų – nemokamai. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-60 pridedamas). 
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30. SVARSTYTA. Mokėjimo už socialines paslaugas Plungės rajono savivaldybėje tvarkos 

aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Gintaras Bagužis informavo, kad šiuo sprendimu siūloma patvirtinti Mokėjimo 

už socialines pašalpas Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašą ir nustatyti asmenų, gaunančių 

socialines paslaugas mokėjimo dydžius, atleidimo nuo mokėjimo tvarką, pagalbos pinigų mokėjimo 

atvejus, asmens finansinių galimybių mokėti ir kitų sąlygų vertinimą. Paminėjo, kad nustatomi 

mažesni asmens gaunamų pajamų intervalai, kai už paslaugas mokama 5, 10, 15 ar 20 procentų 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-61 pridedamas). 

 

31. SVARSTYTA. Pritarimas projekto „Bendruomeninių apgyvendinimo bei užimtumo 

paslaugų asmenims su proto ir psichikos negalia plėtra Plungės rajone“ įgyvendinimas. 

Pranešėjas Gintaras Bagužis informavo, kad minėto projekto metu numatoma pastatyti  du 

naujus namus bei rekonstruoti Birutės g. 6 esantį pastatą, pritaikant juos grupinio gyvenimo namų 

veiklai. Projekto metu numatoma rekonstruoti pastatą, esantį Vytauto g. 29, Plungėje, jį pritaikant 

grupinio gyvenimo namų gyventojų užimtumo veikloms vykdyti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-62 pridedamas). 

 

32. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės šilumos ūkio specialiojo plano keitimas, jį 

atnaujinant, pradžios ir planavimo tikslų nustatymas. 

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė pristatė 

sprendimo projektą ir paminėjo, kad jis parengtas remiantis tuo, jog yra privaloma atlikti šilumos 

ūkio specialiojo plano keitimą. Ji sakė, kad būtų nustatomi nauji tikslai, o plano keitimo kaina - 15 

tūkst. Eur. 

Tomas Raudys klausė ar yra numatytas finansavimas šilumos specialiojo plano keitimui ir 

jeigu yra numatytas, tai iš kokios biudžeto eilutės. 

Daina Martišienė sakė, kad Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto posėdžio metu 

Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas Tomas Jocys įvardijo, jog protingai išdėsčius 

pirkimo procedūras, tikėtina jog mokėjimas bus vykdomas tik kitais metais, todėl lėšas bus galima 

susiplanuoti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-63 pridedamas). 

 

33. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo 

infrastruktūros plėtros specialiojo plano keitimas pradžios ir planavimo tikslų nustatymas. 

Pranešėja Daina Martišienė pristatė sprendimo projektą ir paminėjo, kad dabartinis planas 

buvo patvirtintas 2010 metų liepos 1 d. Ji įvardijo, jog naujojo vandens tiekimo ir nuotekų 

tvarkymo infrastruktūros plėtros specialiojo plano tikslai yra nustatyti aglomeracijas ir viešojo 

geriamojo vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo teritorijas bei nustatyti geriamojo vandens tiekimo 

ir nuotekų tvarkymo infrastruktūros plėtros kryptis. Pranešėja informavo, kad reikiama suma - 54 

tūkst. Eur. Mokėjimas numatomas kitais metais. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-64 pridedamas). 

 

34. SVARSTYTA. Leidimas taikyti kintamosios vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų 

surinkimą iš atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą dalies lengvatą. 

Pranešėja Daina Martišienė pristatydama sprendimo projektą kalbėjo, jog patvirtinus 

sprendimo projektą, fiziniam asmeniui būtų pritaikyta kintamosios vietinės rinkliavos už 

komunalinių atliekų surinkimą atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą dalies lengvata. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-65 pridedamas). 
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35. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. gruodžio 19 d. sprendimo 

Nr.T1-305 „Dėl pritarimo projektui „Plungės sporto ir rekreacijos centro infrastruktūros gerinimas“ 

ir lėšų skyrimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Daina Martišienė  informavo, jog sprendimo projektu yra siūloma papildyti 

sprendimo 1.1 punktą, sutinkant, kad Projektas būtų įgyvendinamas su partneriu – Plungės sporto ir 

rekreacijos centru.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-66 pridedamas). 

 

36. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos  2019 m. balandžio 25 d. sprendimo 

Nr. T1-94 „Dėl Plungės rajono savivaldybės Smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų skyrimo ir 

naudojimo priežiūros komisijos sudarymo ir jos veiklos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Daina Martišienė pristatydama sprendimo projektą kalbėjo, jog atsižvelgiant į 

Plungės rajono savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybos pastabas yra keičiami Smulkiojo ir 

vidutinio verslo rėmimo lėšų skyrimo ir naudojimo priežiūros komisijos sudarymo ir jos veiklos 

nuostatų punktai. Pranešėja informavo, jog yra gautas prašymas dėl Komisijos sudėties pakeitimo, 

vietoje Egidijaus Kerpausko įrašant Tomą Balsį. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-67 pridedamas). 

 

37. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų 

skyrimo ir naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimas.  

Pranešėja Daina Martišienė pristatė sprendimo projektą dėl Plungės rajono savivaldybės 

smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų skyrimo ir naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo ir siūlė 

jam pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-68 pridedamas). 

 

38. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės jaunimo vasaros užimtumo ir integracijos į 

darbo rinką 2020 metų programos patvirtinimas. 

Pranešėja Daina Martišienė informavo, jog Plungės rajono savivaldybės jaunimo vasaros 

užimtumo ir integracijos į darbo rinką 2020 metų programa skirta Plungės rajono savivaldybės 

jaunimui nuo 16 iki 19 m., besimokančiam Plungės rajono savivaldybės teritorijoje esančiose 

ugdymo įstaigose. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-69 pridedamas). 

 

39. SVARSTYTA. Mėgėjų sodų kelių (gatvių) įtraukimo į Plungės rajono savivaldybės 

vietinės reikšmės kelių (gatvių) sąrašą tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Daina Martišienė pristatė sprendimo projektą, kuriuo yra nustatyti 5 atitikties 

kriterijai, pagal kuriuos Savivaldybė galėtų perimti sodininkų kelius. Ji paminėjo, kad 

Administracijos direktoriaus įsakymu bus sudaryta komisija prašymams nagrinėti. Pasak 

pranešėjos, Komiteto posėdžio metu buvo iškilę klausimų dėl nustatytų kriterijų, konkrečiai dėl 

kelių pločių, tačiau Turto skyriaus vedėja Živilė Bieliauskienė argumentuotai įtikino, kad kriterijai 

yra parengti remiantis įstatymo nuostatomis. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-70 pridedamas). 

 

40. SVARSTYTA. Sutikimas priimti ilgalaikį materialųjį turtą Plungės rajono savivaldybės 

nuosavybėn. 
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Pranešėja Daina Martišienė pristatė sprendimo projektą, kuriuo siūloma priimti ilgalaikį 

materialųjį turtą Plungės rajono savivaldybės nuosavybėn iš asociacijos Plungės miesto vietos 

veiklos grupės - lauko muzikos instrumentų komplektą, kurio likutinė vertė 1 888,31 Eur. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-71 pridedamas). 

 

41. SVARSTYTA. Ilgalaikio materialiojo turto perdavimas panaudos teise Žemaitijos 

nacionalinio parko direkcijai. 

Pranešėja Daina Martišienė siūlė pritarti sprendimo projektui, kuriame numatyta perduoti 

ilgalaikį materialųjį turtą panaudos teise Žemaitijos nacionalinio parko direkcijai. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-72 pridedamas). 

 

42. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. lapkričio 28 d. sprendimo 

Nr. T1-294 „Dėl vietinės reikšmės kelių (gatvių) sąrašų patvirtinimo bei turto perdavimo Plungės 

rajono savivaldybės administracijai valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise“ pakeitimas. 

Pranešėja Daina Martišienė siūlė pritarti sprendimo projektui, paminėjo, kad buvo atlikti 

kalių kadastriniai matavimai, yra tikslinami kelių ilgiai. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-73 pridedamas). 

 

43. SVARSTYTA. Leidimas dirbti ar susipažinti su įslaptinta informacija, žymima slaptumo 

žyma ,,Slaptai”, išdavimas Administracijos direktoriaus pavaduotojui Mantui Česnauskui. 

Pranešėja Daina Martišienė pristatė sprendimo projektą dėl leidimo dirbti ar susipažinti su 

įslaptinta informacija, žymima slaptumo žyma ,,Slaptai”, išdavimo Administracijos direktoriaus 

pavaduotojui Mantui Česnauskui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-74 pridedamas). 

 

44. SVARSTYTA. Pritarimas Savivaldybės įmonių, viešųjų įstaigų, uždarųjų akcinių 

bendrovių 2019 metų veiklos ataskaitoms. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, 

informavo, jog sprendimo projektu Savivaldybės taryba nusprendžia pritarti 2019 metų veiklos 

ataskaitoms: viešosios įstaigos Plungės rajono greitosios medicinos pagalbos; viešosios įstaigos 

Plungės rajono savivaldybės ligoninės; viešosios įstaigos Plungės atviro jaunimo centro; 

Savivaldybės įmonės „Plungės būstas“; uždarosios akcinės bendrovės „Plungės autobusų parkas“; 

uždarosios akcinės bendrovės „Plungės vandenys“; uždarosios akcinės bendrovės „Plungės šilumos 

tinklai“; uždarosios akcinės bendrovės „Telšių regiono atliekų tvarkymo centras“. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-75 pridedamas). 

 

45. SVARSTYTA. Viešųjų įstaigų 2019 metų pelno (nuostolių) paskirstymo ir finansinių 

ataskaitų patvirtinimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, siūlė 

pritarti VšĮ Plungės rajono savivaldybės ligoninės ir VšĮ Plungės atviro jaunimo centro  2019 metų 

pelno (nuostolių) paskirstymui ir finansinėms ataskaitoms. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-76 pridedamas). 

 

46. SVARSTYTA. UAB „Plungės šilumos tinklai“ 2019 metais atliktų ir 2020 metais 

planuojamų investicijų derinimas. 
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Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog prieš tarybos posėdį vyko Komiteto posėdis, 

kuriame pakartotinai buvo svarstomas šis klausimas. Jis sakė, jog dėl UAB „Plungės šilumos 

tinklai“ (toliau – Bendrovė) 2019 metais atliktų investicijų Komiteto nariams klausimų nekilo, 

tačiau buvo diskutuojama dėl investicijų plano 10-os ir 12-os eilučių. 10-oje plano eilutėje 

numatytas Žemaičių Kalvarijos katilinės katilo keitimas, 12-oje - jungiamosios trasos tarp Mačernio 

ir Lentpjūvės CŠS įrengimas. Paminėjo, jog Komiteto posėdžio metu buvo nuspęsta tvirtinti 2019 

metais atliktas investicijas, o dėl 2020 metų Žemaičių Kalvarijos katilinės katilo keitimo plačiau 

padiskutuoti Bendrovės valdybos posėdyje, o vėliau pateikti informaciją Komitetui. Kalbėdamas 

apie 12-oje eilutėje numatytas investicijas, A. Zamulskis sakė, jog dėl didelių skirtumų tarp 

investicijų sumos, kuri buvo gauta anksčiau, ir pateiktos šiandieniniame Komiteto posėdyje, buvo 

nutarta, kad iš investicijų plano išbraukti 12-ą eilutę ir jos netvirtinti.  

Robertas Endrikas pastebėjo, jog Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto posėdžio metu 

jis siūlė investicijų plano 12-os eilutės stulpelyje „Investavimo tikslai“ įrašyti dar vieną sakinį 

„Siekis efektyviai išnaudoti Lentpjūvės katilinės esamus pajėgumus“. Jis sakė, jog nesupranta, 

kodėl nebuvo į tai atsižvelgta, ir pateiktame sprendimo projekte to sakininio nėra įrašyta. Tarybos 

narys pabrėžė, jog apie Bendrovės direktoriaus A. Tamošausko kompetenciją ir nesugebėjimą dirbti, 

reikia pradėti kalbėti viešai. Tarybos nario teigimu, - per 1,5 metų A. Tamošausko darbo Bendrovėje 

laikotarpį, nėra numatyta jokia strategija, kaip sumažinti šilumos kainą vartotojui. Robertas 

Endrikas kalbėjo, jog Bendrovės direktorių tenkina dabartiniai UAB „Plungės bioenergijos“ 

„kosminiai“ įkainiai. Jo nuomone, direktorius tyčia vilkina jungiamosios trasos tarp Mačernio ir 

Lentpjūvės CŠS įrengimo techninio projekto parengimą. 

Savivaldybės meras pastebėjo, jog jis nenutraukė tarybos nario pasisakymo, tačiau nori 

pasakyti, kad dabar yra svarstomas sprendimo projektas, kurį pristatė Adomas Zamulskis. Toliau A. 

Klišonis pasitikslino dėl sprendimo projekto, t. y. jis klausė, ar jis teisingai suprato, jog Komitetas 

siūlo investicijų plano 10-os ir 12-os eilučių netvirtinti. 

Adomas Zamulskis sakė, jog Komiteto siūlymas 10-ą eilutę tvirtinti, tik iš naujo išdiskutuoti 

Bendrovės valdyboje dėl Žemaičių Kalvarijos katilinės katilo keitimo ir rasti geriausią sprendimą, o 

12-ą eilutę išbraukti, ir jos netvirtinti. 

Tomas Raudys pastebėjo, jog iš investicijų plano yra išbraukiamos 10-12 eilutės. Jis klausė, 

ar nesame riboti laike, t. y. ar šis planas neturi būti patvirtintas visas. 

Audrius Klišonis patikslino, jog yra išbraukiama investicijų plano 2020 metams tik 12-a 

eilutė. 

Arūnas Tamošauskas sakė, jog 12-os eilutės investicijas galima pasitvirtinti ir vėliau.  

Patikslintas sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti patikslintą sprendimą (sprendimas Nr. T1-77 pridedamas). 

 

47. SVARSTYTA. Savivaldybės būsto pardavimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog sprendimo projektu Savivaldybės taryba 

nusprendžia parduoti Savivaldybės būsto nuomininkei Savivaldybės būstą su bendro naudojimo 

patalpomis ir priklausiniais. Bendras buto plotas – 44,68 kv. m, namo statybos  metai – 1928, kaina 

– 7 100,00 Eur 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-78 pridedamas). 

 

48. SVARSTYTA. Pritarimas teikti investicijų projektus valstybės finansavimui gauti. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog Komitetui buvo pateiktas sprendimo projektas 

be 1.1. papunkčio „VšĮ Plungės rajono savivaldybės ligoninės pastatų, J. Tumo-Vaižganto g. 89 ir J. 

Tumo-Vaižganto g. 91, Plungėje, rekonstravimas (II etapas)“. Bendru sutarimu buvo pasiūlyta šį 

projektą įtraukti, nes gali būti, kad ministerija perskirstys rezervines lėšas. Paminėjo, jog 

Savivaldybės tarybai teikiamame sprendimo projekte yra keturi objektai, t. y. Ligoninės projektas 

bei „Plungės r. Kulių gimnazijos, Aušros g. 24, Kuliai, Plungės r., remontas“; „Plungės Senamiesčio 
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mokyklos kapitalinis remontas“ ir „Universalaus sporto ir sveikatingumo komplekso Plungėje, 

Mendeno g. 1C, statyba (I etapas)“. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-79 pridedamas). 

 

49. SVARSTYTA. Pritarimas dalyvauti projekte „Telšių regiono savivaldybes jungiančių 

turizmo trasų informacinės infrastruktūros plėtra, II etapas“ ir lėšų skyrimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis sakė, jog Savivaldybė kartu su partneriais įgyvendino šio 

Projekto I etapą. Projekto įgyvendinimo metu Plungės rajone buvo pastatyta 13 kryptinių rodyklių, 

54 kelio ženklai,  24 mažieji stendai ir 3 didieji stendai. Projekte dalyvavo keturios savivaldybės 

(Plungės, Mažeikių, Rietavo ir Telšių). Pasak A. Zamulskio yra lėšų likutis, todėl siūloma 

įgyvendinti antrą šio Projekto etapą. Savivaldybių prisidėjimas - ne mažiau kaip 15 proc. visų 

tinkamų finansuoti Projekto išlaidų - ne mažiau kaip 40 367,14 euro. Projekto išlaidų, tenkančių 

Plungės rajono savivaldybės administracijai - 10 333,99 Eur. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-80 pridedamas). 

 

50. SVARSTYTA. Pritarimas teritorinio bendradarbiavimo projektui ir lėšų skyrimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis sakė, jog sprendimo projektu prašoma pritarti Plungės rajono 

savivaldybės vietos veiklos grupės dalyvavimui partnerio teisėmis vietos veiklos grupės „Pajūrio 

kraštas“ kartu su partneriais - asociacija „Lamatos žemė“, Kretingos rajono kaimo plėtros asociacija 

ir Šilalės rajono partnerystės vietos veiklos grupe - įgyvendinamame projekte „Maistas, kurį galima 

valgyti“ (toliau – Projektas). Bendra projekto vertė apie 10 tūkst. Eur, reikalingas prisidėjimas - 

1000 Eur. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-81 pridedamas). 

 

51. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. kovo 24 d. sprendimo Nr. 

T1-68 pakeitimas ir Plungės rajono savivaldybei 2020 m. Kelių priežiūros ir plėtros programos 

skirtų lėšų paskirstymas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog sprendimo projektu Savivaldybės taryba 

nusprendžia pakeisti Kelių priežiūros ir plėtros programos lėšų, skirtų Plungės rajono savivaldybės 

vietinės reikšmės keliams bei gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo 

sąlygoms užtikrinti, naudojimo ir skirstymo tvarkos aprašo, patvirtinto Savivaldybės tarybos 2011 

m. kovo 24 d. sprendimu Nr. T1-68 (2016 m. vasario 11 d. sprendimo Nr. T1-46 redakcija), 7.1 ir 

7.2  papunkčius. Taip pat paskirstyti 2020 metams Kelių priežiūros ir plėtros programos Plungės 

rajono savivaldybei skirtas papildomas lėšas. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-82 pridedamas). 

 

52. SVARSTYTA. Priemokos nustatymas Plungės rajono savivaldybės administracijos 

direktoriaus pavaduotojui. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog sprendimo projektu Savivaldybės taryba 

nusprendžia nustatyti Plungės rajono savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotojui 

Mantui Česnauskui 25 procentų pareiginės algos dydžio priemoką už papildomą darbą, vykdant 

Operacijų centro vadovo pareigas valstybės lygio ekstremaliosios situacijos ir karantino metu. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-83 pridedamas). 

 

53. SVARSTYTA. Trumpalaikės paskolos paėmimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog sprendimo projektu Savivaldybės taryba 

nusprendžia imti 900 000 eurų trumpalaikę paskolą iš Lietuvos Respublikos finansų ministerijos, 
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siekiant finansuoti dėl planuotų pajamų nesurinkimo atsiradusį apyvartinių lėšų trūkumą. Ją 

panaudoti: darbo užmokesčiui ir socialiniam draudimui - 800 000 eurų; socialinėms išmokoms 

(pašalpoms) – 100 000 eurų. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-84 pridedamas). 

 

54. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. vasario 13 d. sprendimo 

Nr. T1-31 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2020-2022 metų strateginio veiklos plano 

patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog parengtu sprendimo projektu siūloma 

patikslinti Savivaldybės 2020-2022 metų strateginį veiklos planą. Sprendimo projektas parengtas 

atsižvelgiant į įstaigų raštus. 

Adomas Zamulskis siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-85 pridedamas). 

 

55. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino 

pareigybių  (be pareigybių, finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus 

patvirtinimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, pristatydamas klausimą, sakė, jog sprendimo projektu 

prašoma patvirtinti Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausią leistiną pareigybių 

(be pareigybių, finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičių (įstaigų sąrašas 

pridedamas). Jis paminėjo, kad sąraše yra 765,6 etatai. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-86 pridedamas). 

 

56. SVARSTYTA. Mokesčių lengvatos suteikimas uždarajai akcinei bendrovei 

„Litspringas“, įsteigusiai naujas darbo vietas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog sprendimo projektu Savivaldybės taryba 

nusprendžia suteikti uždarajai akcinei bendrovei „Litspringas“ mokesčių lengvatą už 20 įsteigtų ir 

vienerius metus išlaikytų darbo vietų, bendrovės 2019 metų žemės nuomos mokestį sumažinant      

2 000 eurų.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-87 pridedamas). 

 

57. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. vasario 13 d. sprendimo Nr. 

T1- 32 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2020 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, pristatė sprendimo projektą, kuriuo numatyta padidinti 

Plungės rajono savivaldybės biudžeto pajamas 409 tūkst. eurų. Iš jų: 150 tūkst. eurų - Lietuvos 

Respublikos socialinės apsaugos ir darbo ministro 2020 m. vasario 19 d. įsakymu skirtos lėšos 

Savivaldybės projektui „Socialinių paslaugų infrastruktūros bendruomenėje plėtra Plungės rajone“; 

16,1 tūkst. eurų - Lietuvos Respublikos švietimo, mokslo ir sporto ministro 2020 m. vasario 14 d. 

įsakymu skirtos lėšos tarpinstitucinio  bendradarbiavimo koordinatorių pareigybėms išlaikyti; 170 

tūkst. eurų - Lietuvos Respublikos kultūros ministro 2020 m. kovo 23 d. įsakymu skirtos lėšos 

projektui „Plungės M. Oginskio dvaro sodybos pastato – žirgyno, esančio adresu Parko g. 5, 

Plungė, pritaikymas visuomenės kultūros ir rekreacijos reikmėms (II etapas)“; 72,9 tūkst. eurų -  

neformaliojo vaikų švietimo paslaugų plėtrai. 

Adomas Zamulskis paminėjo, jog Komiteto posėdžio metu buvo pritarta, kad skirti VšĮ 

„Plungės rajono savivaldybės ligoninė“ - 10 tūkst. eurų įstaigos medicinos darbuotojų priedams prie 

atlyginimų, mokėti bei VšĮ „Plungės rajono greitajai medicinos pagalba“ – 15 tūkst. eurų 
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transportiniam dirbtinės plaučių ventiliacijos aparatui ir priemonėms, kovojant su COVID -19 

infekcija, įsigyti. 

Nesant bendro sutarimo dėl sprendimo priėmimo, buvo balsuojama. Balsuota už pateiktąjį 

sprendimo projektą. Balsavimo rezultatai: už – 17, prieš – 0, susilaikė – 7, nebalsavo – 1, dalyvavo 

– 25.  
NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-88 pridedamas). 

 

58. SVARSTYTA. Pritarimas Socialinio būsto fondo plėtrai, vykdant mokslo paskirties 

pastato kapitalinį remontą, keičiant jo paskirtį į gyvenamąją. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog sprendimo projektu Savivaldybės taryba 

nusprendžia pritarti Socialinio būsto fondo plėtrai, vykdant mokslo paskirties pastato kapitalinį 

remontą, keičiant pastato, esančio Kulių g. 76, Varkalių km., Nausodžio sen., Plungės r. sav., 

paskirtį į gyvenamąją. Taip pat pavesti Savivaldybės administracijos Vietos ūkio skyriui organizuoti 

pastato kapitalinio remonto darbų viešuosius pirkimus ir vykdyti statybos darbų kontrolę pagal 

2018 m. parengtą techninį projektą. Projektą įgyvendinti 2020-2022 metais. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-89 pridedamas). 

 

PAPILDOMAS KLAUSIMAS. 

66. SVARSTYTA. Kompiuterinės įrangos  perėmimas Savivaldybės nuosavybėn ir jos 

perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis informavo, jog sprendimo projektas buvo apsvarstytas prieš 

Savivaldybės tarybos posėdį vykusiame Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto posėdyje. Jis 

paminėjo, jog sprendimo projektu siūloma perimti valstybei nuosavybės teise priklausantį turtą 

Savivaldybės nuosavybėn ir perduoti jį valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise mokykloms 

pagal pridedamą sąrašą. Savivaldybė gauna ir perduoda mokykloms nemažai planšetinių bei 

nešiojamų kompiuterių. Bendras mokykloms perduodamų kompiuterių skaičius – 479 vnt., kurių 

vertė – 90 717,33 eurų. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-90 pridedamas). 

 

59. SVARSTYTA. Pavedimas Plungės rajono savivaldybės kontrolės ir audito tarnybai. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Kontrolės komiteto pirmininkas, informavo, jog parengtas 

sprendimo projektas, kuriuo būtų pavesta Savivaldybės Kontrolės ir audito tarnybai atlikti UAB 

„Plungės autobusų parkas“ veiklos auditą už 2015-2019 metų laikotarpį. Jis sakė, jog jo nuomone 

tai yra perteklinis dalykas. Pasak pranešėjo, Savivaldybė šį auditą galėjo susiplanuoti iš anksto ir 

įsitraukti jį į darbo planą, - dabar tai neplaninis klausimas. A. Pečiulis sakė, jog Komiteto nariai 

nusprendė, jog visgi tikslinga parengti sprendimo projektą. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-91 pridedamas). 

 

60. SVARSTYTA. 2019 metais Smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų panaudojimo 

ataskaita. 

Pranešėjas Vaidotas Skierus, Smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų skyrimo ir 

naudojimo priežiūros komisijos pirmininkas, informavo, jog 2019 metais Smulkiojo ir vidutinio 

verslo rėmimui (toliau – SVV) Plungės rajono savivaldybė iš biudžeto skyrė 30 000,00 Eur. Buvo 

skelbti 4 kvietimai verslo subjektams teikti prašymus verslo rėmimo lėšoms gauti. Iš viso 2019 

metais verslo subjektams buvo skirta 24 674,38 Eur rėmimo lėšų. Pasak pranešėjo, buvo gautas 

Savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos  raštas, kuriame buvo siūloma patikslinti ir papildyti 

komisijos nuostatų bei Savivaldybės smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų skyrimo ir 
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naudojimo tvarkos aprašo (toliau – Tvarkos aprašas) tam tikrus punktus. V. Skierus sakė, jog buvo 

atsižvelgta į visas Savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos pastabas. 

Algirdas Pečiulis kalbėjo, jog pranešėjas paminėjo, kad 2019 metais verslo subjektams buvo 

skirta 24 674,38 Eur rėmimo lėšų. Jis pastebėjo, kad Komisijos pirmininkas nepaminėjo, jog iš 

paminėtos sumos net 25 proc. lėšų, kas sudaro 6,3 tūkst. eurų, paskirta neatsižvelgiant į Tvarkos 

aprašo nuostatas. A. Pečiulio teigimu, tai netinkamos išlaidos, todėl šį klausimą reikėtų spręsti. 

Vaidotas Skierus sakė, jog atsižvelgus į visas Savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos 

pastabas, minėtas Tvarkos aprašas yra keičiamas. Jis paminėjo, jog 2019 metais Komisija dirbo 

vadovaudamasi patvirtintu senesniu Tvarkos aprašu, - kildavo daug diskusijų ir pan. 

Savivaldybės meras pastebėjo, jog Komisijos pirmininkas ne visai atsakė į Algirdo Pečiulio 

užduotą klausimą. Jis sakė: „Algirdas Pečiulis formulavo klausimą taip: Kokia Jūsų, kaip Komisijos 

pirmininko nuomonė į tai, kad neteisėtai panaudotos lėšos“.  

Vaidotas Skierus sakė, jog mano, kad ne jo kompetencija atsakyti į šį klausimą. Jis 

paminėjo, jog yra audito išvada bei yra Savivaldybės administracija, kuri tvarko finansus. Pasak V. 

Skieraus, koks bus priimtas sprendimas, jis nežino, - atsakymai  Savivaldybės kontrolės ir audito 

tarnybai yra pateikti. Vėliau Komisijos pirmininkas pabrėžė, jog jis ne vienasmenis, ir jo sprendimų 

priėmimas yra ne galutinis, tam yra Komisija. Jis kalbėjo: „Jeigu tarybos nariai mano, kad man 

reikia prisiimti kažkokią tai atsakomybę, - laukiu pasiūlymų, ir aš nuo atsakomybės nesiruošiu 

niekur bėgti“. 

Audrius Klišonis sakė, jog politikai paprastai patys prisiima tą sprendimą. 

Aidas Kėsas sakė, jog V. Skieraus niekas nekaltina, tačiau klausimas yra apie tai, kad pagal 

audito išvadas yra neteisėtai paskirstytos lėšos. Jis klausė apie lėšų gražinimo galimybę. Pasak A. 

Kėso, prie šio klausimo reikia dar sugrįžti, ir žiūrėti, kad neteisėtai paskirtos lėšos, būtų sugražintos 

į SVV rėmimo fondą. 

Savivaldybės meras klausė, ar galima pritarti pateiktai 2019 metais Smulkiojo ir vidutinio 

verslo rėmimo lėšų panaudojimo ataskaitai. 

Algirdas Pečiulis klausė, ar tai tik informacijos išklausymas, ar sprendimo projektas. 

Audrius Klišonis sakė, jog tai ataskaitos išklausymas, tačiau, jai arba pritariama, arba 

nepritariama. 

Nesant bendro sutarimo dėl pritarimo 2019 metais Smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo 

lėšų panaudojimo ataskaitai, buvo balsuojama. Balsavimo rezultatai: už – 19, prieš – 2, susilaikė – 

4, dalyvavo – 25.  

2019 metais Smulkiojo ir vidutinio verslo rėmimo lėšų panaudojimo ataskaitai pritarta. 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti  išklausyta informacija. 

 

PAPILDOMAS KLAUSIMAS. 

65.SVARSTYTA. Pritarimas Savivaldybės dalyvavimui partnerio teisėmis projekte 

„Visiems šokantiems ir mylintiems tautinį šokį“. 

Pranešėja Švietimo, Kultūros ir sporto komiteto pirmininkė Vida Bondauskienė informavo, 

kad šiuo sprendimu siūloma pritarti Savivaldybės dalyvavimui partnerio teisėmis projekte,  projekto 

Jungtinės veiklos (partnerystės) sutarčiai, skiriant Projekto įgyvendinimui – klumpėms išlieti – apie 

150 kg bronzos liejinio (luitais). Įgalioti Savivaldybės administracijos direktorių, o jo nesant – 

Administracijos direktoriaus pavaduotoją pasirašyti sprendimo 1 punkte nurodyto Projekto 

Jungtinės veiklos (partnerystės) sutartį. 

 Pranešėja paminėjo, kad sprendimo projektui Švietimo, kultūros ir sporto komitetas pritarė. 

Siūlė Savivaldybės tarybai pritarti teikiamam sprendimui. 

Jolanta Skurdauskienė kalbėjo, kad šio atminimo ženklo įrengimo svarstymas buvo  

specifinis, nes jo atsiradimui didesnę įtaką turėjo diskusijos socialiniuose tinkluose. Diskusijos  

profesionalų rate, galima sakyti, nevyko. Todėl liko nemažai neatsakytų klausimų. Atkreipė dėmesį, 

jog liko neaptartas paminklo užrašo klausimas, kuris taip pat labai svarbus. Savivaldybės tarybos 

narė siūlė įpareigoti atsakingus specialistus, vadovaujantis šiandien patvirtintomis tvarkomis, 

užtikrinti, kad, statant paminklą, atsirastų suderinti užrašai. 
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Robertas Endrikas kalbėjo, kad mažosios architektūros akcentų Plungėje trūksta. Jis 

neprieštarauja minėtų „klumpių“ pastatymui, jei jos netrukdys praeiti. Tačiau meras leido simbolį 

statyti konkrečioje vietoje, nepatvirtinus dailės kūrinių statymo tvarkos aprašo. Klausimas dėl vietos 

parinkimo nebuvo aptartas nei su specialistais, nei su Kultūros reikalų taryba. Savivaldybės tarybos 

nario nuomone, buvo priimtas vienašališkas sprendimas. R. Endriko teigimu, Plungėje yra priimta 

nemažai netinkamų ir neaptartų architektūrinių sprendinių.   

Sprendimui pritarta bendru sutarimu. 

NUTARTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-92 pridedamas) 

 

64. SVARSTYTA. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

Česlovas Kerpauskas Administracijos direktoriaus klausė, kaip buvo sprendžiamas 

klausimas dėl darbuotojo į UAB „Telšių regiono atliekų tvarkymo centras“ paskyrimo be konkurso.  

Kalbėjo, jog jam labai keista, kad spaudoje pasirodžiusiame straipsnyje buvo rašoma, jog įstaigos 

direktorius labai ilgai ieškojo ir rado tinkamiausią žmogų pareigoms eiti, nors pats direktorius 

įstaigai vadovavo tik mėnesį. 

Mindaugas Kaunas kalbėjo, kad šis klausimas buvo aptartas TRATC valdyboje. Buvo 

akcentuota, kad įmonėje nėra reglamentuota darbuotojų priėmimo tvarka. Todėl šios įmonės 

direktorius turi teisę priimti darbuotojus ne konkurso tvarka. M. Kaunas sakė, jog jis kito atsakymo 

neturi. 

Česlovas Kerpauskas klausė, ar UAB „Telšių regiono atliekų tvarkymo centre“ yra 

patvirtintas pareigybių sąrašas, į kurias priimant reikalinga skelbti konkursą. 

Mindaugas Kaunas informavo, kad konkursas reikalingas vienintelei pareigybei – įstaigos 

direktoriaus pareigoms užimti. 

Savivaldybės meras kalbėjo, jog diskusijos kilo dėl to, kad vieno iš Savivaldybės tarybos 

narių, esančių valdančioje koalicijoje, sūnus užėmė vadovaujančias pareigas TRATC be konkurso. 

Meras informavo, jog jis kalbėjosi su TRATC valdybos pirmininke dėl darbuotojų priėmimo į 

įstaigą tvarkos patvirtinimo, nes nepadoru, kai į valstybinę instituciją  eiti vadovaujančias pareigas 

skiriami atitinkami žmonės, turintys politinę potekstę. 

Tomas Raudys kalbėjo, jog konkursai  ne  į visas pareigybes priimant yra reikalingi, kaip ir 

minėtu atveju. Akcentavo, kad savivaldybės ir valstybės įmonėms yra numatyta prievolė, 

atsilaisvinus darbo vietai, ją registruoti Užimtumo ir įdarbinimo tarnyboje. Jei įmonė apie 

atsilaisvinusią darbo vietą informavo minėtą tarnybą, klausimų  kilti  neturėtų. Negerai, jei apie 

įstaigoje esančią laisvą vietą Užimtumo ir įdarbinimo tarnyba nebuvo informuota, - kalbėjo Tomas 

Raudys. 

Algirdas Pečiulis priminė, jog paskutiniajame Savivaldybės tarybos posėdyje buvo pateiktas 

paklausimas Administracijos direktoriui dėl valdybų sudarymo. Atsakymą pateikė Administracijos 

direktoriaus pavaduotojas. Tačiau į eilę klausimų atsakyta nebuvo. A. Pečiulis klausė, ar baigtos 

valdybų formavimo procedūros ir kiek valdybų išlaikymas kainuos mokesčių mokėtojams. Kalbėjo, 

kad, jis, vadovaujantis pateikta informacija, apskaičiavo, kad valdybų išlaikymui per kadencijos 

laikotarpį reikės apie 190 000 eurų. Klausė ar valdybų darbas ir veikla pasiteisins, kad atsipirktų 

šios investicijos.  

Administracijos direktorius kalbėjo, kad ne dabartinė koalicija sugalvojo vykdyti 

nepriklausomų valdybų narių atrankas. Paminėjo, kad minėta tvarka galioja nuo 2015 metų. 

Direktorius kalbėjo, jog investicijos nėra didelės. Pažymėjo, jog kai kurių įmonių vadovų 

atlyginimai yra žymiai didesni, palyginti su nepriklausomų valdybos narių darbo užmokesčiu. M. 

Kaunas kalbėjo, kad buvo atrinktas paskutinis nepriklausomos valdybos narys ir STT išsiųstas 

paklausimas. STT pritarus pateiktai kandidatūrai, bus  patvirtintas trečiasis nepriklausomos 

valdybos narys, o valdyba bus iš naujo suformuota ir galės vykdyti savo veiklą.  

Česlovas Kerpauskas klausė, ar tiesa, jog Plungės autobuso parko valdyboje nėra minėtos 

įstaigos atstovo. 

Mindaugas Kaunas kalbėjo, kad įstaigos atstovo valdyboje nėra ir šis klausimas 

sprendžiamas. Paminėjo, kad įstaigoje mažai darbuotojų, o vadovas į valdybą negali būti įrašytas,  
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nes, priėmus direktoriumi liberalų partijos narį be konkurso, teisme sprendžiamas jo paskyrimo 

įstaigos vadovu teisėtumo klausimas. Įmonės atstovo paskyrimo į Plungės autobusų parko valdybą 

klausimas bus sprendžiamas kartu su nepriklausomo atstovo į valdybą paskyrimu, gavus pažymą iš 

STT.   

Savivaldybės tarybos narys Česlovas Kerpauskas atkreipė dėmesį, kad antrą kartą 

pabrėžiamas partiškumas. Kalbėjo, kad to nereikėtų daryti. 

Tomas Raudys išsakė pastebėjimą Administracijos direktoriui. Kalbėjo, kad kalbant apie 

liberalus ir Plungės autobusų parką, reikėtų pasidomėti, kiek laiko iškabėjo Užimtumo ir įdabinimo 

tarnyboje skelbimas apie laisvą vietą Plungės autobusų parke.  

Administracijos direktorius kalbėjo, kad TRATC nėra savivaldybės įmonė ir situacija kiek 

kitokia. 

Tomas Raudys akcentavo, kad TRATC yra savivaldybių įmonė. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis kalbėjo, jog iš Administracijos direktoriaus, kaip iš 

TRATC valdybos nario, laukiama pozityvių pasikeitimų, kad ateityje apie negatyvius dalykus 

nereikėtų kalbėti.  

 

Marijus Kaktys kalbėjo, kad praėjusiais metais, vykdant kelio Šateikiai – Gintališkė 

asfaltavimo darbus, automobilių eismas buvo nukreiptas kaimo keliu. Kelias buvo sugadintas꞉  buvo 

išstumdytas, išplatintas, akmenimis užversti grioviai. Kaimo kelio sutvarkymo klausimus išspręsti 

buvo paprašyta seniūnės. Marijus Kaktys klausė, ar Platelių seniūnė informavo raštu apie sugadintą 

kelią ir derino jo atstatymo darbus su Savivaldybės administracija.  

Mindaugas Kaunas informavo, kad iš seniūnės rašto apie sugadintą kelią Administracija 

negavo. Siūlė parašyti raštą ir įvardyti padarytus kelio pažeidimus. 

Algirdas Pečiulis kalbėjo, jog nereikėtų biurokratinių procedūrų. 

Marijus Kaktys informavo, kad problemą jis išsakė Administracijos direktoriaus 

pavaduotojui. Siūlė situaciją įvertinti vietoje ir paprašyti atsakingus už minėto kelio sugadinimą jį 

atstatyti. 

Savivaldybės meras pritarė Marijui Kakčiui. Kalbėjo, kad laiškų rašymas užima nemažai 

laiko.  

 

Asta Beierle Eigirdienė Operacijų centro vadovo Manto Česnausko klausė, kokia situacija 

dėl iš užsienio grįžusiųjų ir sergančiųjų apgyvendinimo. Klausė, kiek yra gyventojų, kuriems 

reikalinga minėta paslauga ir su kokiomis problemomis dar susiduriama. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis paprašė Mano Česnausko pristatyti situaciją ir  

atsakyti į anksčiau pateiktą klausimą.  

Mantas Česnauskas informavo, kad Marijaus Kakčio iškeltas kausimas buvo aptartas 

seniūnų posėdyje. Su seniūne kalbėta, kad būtų tikslinga kreiptis į Lietuvos automobilių direkciją, 

kad ši su rangovais aptartų  kelių tvarkymui keliamus reikalavimus ir tvarką. Su seniūne buvo 

suderinti apvažiavimo klausimai ir gauti leidimai aplinkelius naudoti sunkiajai technikai 

pravažiuoti, sustatyti reikiami ženklai. M. Česnauskas kalbėjo, kad paprašyta raštu išdėstyti 

problemas, kad būtų galima kreiptis į minėtus darbus finansuojančią instituciją dėl rangovų 

sudrausminimo. Patikino, kad situacija bus įvertinta.  

Toliau Mantas Česnauskas trumpai pristatė Operacijų centro veiklą ekstremalios situacijos ir 

karantino metu. Informavo, kad Savivaldybėje  patvirtinti penki ligos (COVID-19) atvejai. Šiuo 

metu trys asmenys yra pasveikę. Paminėjo vieną atvejį, kai gyventojui vienu testu buvo patvirtintas 

teigiamas rezultatas, o antruoju – neigiamas ir dabar laukiama trečiojo testo rezultatų. Patikino, kad 

visuomet į situaciją stengiamasi reaguoti nedelsiant, kad užkirsti kelią viruso plitimui. Informavo, 

kad vienam daugiabučio namo gyventojui nustačius teigiamą rezultatą, buvo organizuotas tyrimų 

atlikimas visiems laiptinės gyventojams. Akcentavo, kad vienas iš didžiausių darbų ir Savivaldybei 

tekusių iššūkių – karantinuotis galimybės suteikimas gyventojams, neturintiems galimybės 

saviizoliuotis, bei iš užsienio grįžusių asmenų pargabenimas iš oro uostų, jūrų uostų bei sienos 

kirtimo punktų. M. Česnaukas informavo, kad karščiausias laikotarpis buvo, kai visi grįžę iš 



22 
 

užsienio privalėjo karantinuotis. Šiuo metu tenka rūpintis apgyvendinimu tik tų asmenų, kurie 

neturi galimybės karantinuotis savarankiškai. Laisvėjant karantino sąlygoms ir mažėjant iš užsienio 

grįžtančių gyventojų skaičiui, sumažėjo poreikis šiai paslaugai. Informavo, kad šiuo metu 

Savivaldybės patalpose gyvena aštuoni žmonės. Mantas Česnauskas akcentavo, kad pasirinktas 

veiksmų  planas tinkamas ir didelių iššūkių nekyla. Paminėjo, kad gyventojams, neturintiems 

galimybės savarankiškai nuvažiuoti iki mobilaus punkto išsitirti, suteikiama pavežėjimo paslauga. 

Informavo, kad pradėjo veikti mobili brigada Plungėje. Tačiau tyrimai atliekami tik tiems, kuriems 

ši procedūra privaloma – medicinos ir socialinių įstaigų darbuotojams. Paminėjo, kad vakar buvo 

patikrinti 25 asmenys. O šeštadienį planuojama tyrimus atlikti 60-čiai asmenų. M. Česnauskas 

kalbėjo, kad nuolat vykdoma prevencija. Iš užsienio grįžusių asmenų priežiūrą vykdyti ir viešąją 

tvarką palaikyti padeda  policija. 

Savivaldybės meras pridūrė, kad buvo organizuoti daugiabučių namų laiptinių 

dezinfekavimo darbai.  

 

Ne viešas klausimų svarstymas. 

 

Jolanta Skurdauskienė, Komisijos siūlymams dėl Plungės garbės piliečio vardo suteikimo 

nagrinėti pirmininkė, supažindino su gautais pasiūlymais dėl asmenų, teikiamų Plungės garbės 

piliečio vardui gauti. Ji sakė, kad buvo pateikti trys siūlymai - Plungės garbės piliečio vardą suteikti  

Ilonai Baltikauskaitei, Antanui Pagojui ir Viktorui Vaitkui.  

Po ilgų diskusijų buvo balsuojama dėl visų trijų kandidatų į Plungės garbės piliečio vardo 

suteikimą. 

61. SVARSTYTA. Plungės garbės piliečio vardo suteikimas (neviešas klausimo 

svarstymas). 

Nesant bendro sutarimo dėl sprendimo priėmimo, buvo balsuojama. Balsuota už pateiktąjį 

sprendimo projektą. Balsavimo rezultatai: už – 9, prieš – 15, susilaikė – 0, nebalsavo – 1, dalyvavo 

– 24.  

NUSPRĘSTA. Sprendimas  nepriimtas. 

 

62. SVARSTYTA. Plungės garbės piliečio vardo suteikimas (neviešas klausimo 

svarstymas). 

Nesant bendro sutarimo dėl sprendimo priėmimo, buvo balsuojama. Balsuota už pateiktąjį 

sprendimo projektą. Balsavimo rezultatai: už – 15, prieš – 8, susilaikė – 0, nebalsavo – 2, dalyvavo 

– 23.  

Įvykus balsavimui, nuspręsta Plungės garbės piliečio vardą 2020 metais suteikti Antanui 

Pagojui. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-93 pridedamas). 

 

63. SVARSTYTA. Plungės garbės piliečio vardo suteikimas (neviešas klausimo 

svarstymas). 

Nesant bendro sutarimo dėl sprendimo priėmimo, buvo balsuojama. Balsuota už pateiktąjį 

sprendimo projektą. Balsavimo rezultatai: už – 17, prieš – 7, susilaikė – 0, nebalsavo – 1, dalyvavo 

– 24.  

Įvykus balsavimui, nuspręsta Plungės garbės piliečio vardą 2020 metais suteikti Viktorui 

Vaitkui. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-94 pridedamas). 

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                                                   Audrius Klišonis 

 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                   Jovita Šumskienė 


